
Hjerm Landsbyordning, den 18.08.2020 

  

     

REFERAT:  

LBO- bestyrelsesmøde tirsdag den 18.08. kl. 17.00 til ca. 20.00 på Skolen 

Mødedeltagere: Mie, Henriette, Nicole, Erik, Maria, Jette, Kristina, Inger, Charlotte, Lillian, Lone, Anders og Vinni. 

1. Velkommen til nye og farvel til de afgående (AJA, VSH) 

Referat: 

Farvel til Henriette, Lillian og Bettina. 

Velkommen til Maria, Jette, Lone og Charlotte 

 

2. Konstituering af bestyrelsen (bestyrelsen alene) 

Kort oplæg ved AJA 

➢ Valg af formand og næstformand 

➢ Valg til faste udvalg. 

Referat: 

Formand  : Nicole Væring Brander 

Næstformand : Kristina Østergaard 

Økonomi  : Inger Kudsk og Kristina Østergård 

 

3. Mødekalender for skoleåret laves. (alle) 

- Husk at medbringe kalender til mødet. 

- Tavshedserklæring underskrives. 

- Aftaler omkring og gennemgang af forretningsorden. 

- Kontakt information opdateres 

Referat:  

Kontakt informationerne opdateres på alle medlemmer, mødedatoerne for det næste års 

bestyrelsesmøder godkendes og tavsheds-, habilitets- og samtykkeerklæring underskrives af 

medlemmerne. 

Gennemgang af, hvad bestyrelsen tager sig af: Principper, undervisningsmidler (hvordan ser 

timefordelingen ud), ordensregler, udtaler sig ved ansættelser, godkender overordnet budget, fører tilsyn 

gennem ledelsen. Bestyrelsen må gerne komme med sin mening, de er dog ikke sagsbehandlere, det er 

ledelsen der tager beslutningerne. Forældrene skal huske ikke kun at tage udgangspunkt i sit eget barn, 

men generelt.  
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Altid på vegne af alle børn. Husk at forhøre hos ledelsen eller hos personalet, hvis I hører noget ude i byen. 

Vedtægterne, værdigrundlaget og målsætningen for fællesbestyrelsen bliver udleveret.  

Forretningsordenen for Hjerm Landsbyordning bliver gennemgået, og bliver taget op igen på næste møde. 

 

4. Kommunikationsmetode i bestyrelsen. (alle) 

- Hvordan ønsker bestyrelsen at få indkaldelser og dokumenter? 

- Præsentation af bestyrelsen i LBO. 

Referat: Indkaldelser og lign. bliver sendt ud på mail og gemt i teams. Bestyrelsesmedlemmerne kan 

komme til Anders, hvis de skal have hjælp til at komme på teams. Vi tager teams op på næste møde, for at 

være sikre på, at alle kan komme på. 

Der kommer et fællesbillede og et lille skriv på hjemmesiden og i Hjerm posten snarest. Marie laver det. 

Anders og Vinni sender billeder til Jette. 

 

5. Gennemgang af årshjul for bestyrelsen. (AJA) 

- Faste punkter sættes på årsplan. 

- Andre punkter fordeles på øvrige møder. 

Referat: Nicole og Anders sætter sig ned og sætter faste punkter på en foreløbig årsplan. 

 

6. Orienteringspunkter (OP) (AjA/VSH) 

➢ Orientering (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) Deltager ikke ved konstitueringsmødet. 

➢ Personale (Lone/Lilian) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat:  

Skolen: Det har været nemt at starte op, alle kender corona reglerne. Det er dog svært i garderoben, nu hvor 

forældrene må komme ind, når der er mange forældre på samme tid. Det er vigtigt, at forældrene tænker på at gå 

ud så hurtigt som muligt. 

Der bliver holdt 3 forældremøder i efteråret. 2 i indskolingen og 1 i mellemtrinet. Der må kun komme 1 voksen pr. 

barn pga. corona. 

Vi er udfordret på støttetimer i indskolingen, selv om der er mange timer afsat. 

I forhold til byggeriet på skolen, bliver der afholdt mange møder, for at holde hånd i hanke med det. Alle aftaler skal 

indgåes i 2020, men vi ved endnu ikke, hvordan det kommer til at forløbe.  

Dagtilbuddet: Corona fylder stadigvæk en del i dagtilbuddet. Rengøring, ekstra hygiejne, opdeling (Brombær og 

Solbær er nu sammen på legepladsen) og afhentning og aflevering af børn. Det er endnu ikke tilladt, at få forældrene 

ind. Vi synes dog, det går godt.  

Dagtilbuddet får dejligt mange børn ind i efteråret, det gælder både for dagplejen, vuggestuen og børnehaven. I 

børnehaven tæller det stærkt, og derfor vil vi hver formiddag have en gruppe ude af huset, så der er mere plads på 

stuerne. Vi vil både bruge uderummet og SFO.  
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Vores pædagogiske konsulent begynder at komme 3 timer pr. måned som sparring. Vi har stadigvæk fremskudt 

socialrådgiver. 

Vi har lavet en søvnpolitik ud fra søvnforskning, som vi udleverer til alle forældre i vuggestuen og dagplejen. Vi tager 

selvfølgelig gerne snakken med hver forældre, hvis der er brug for det.  

Bestyrelsens spørgeskema ang. madpakker eller madordning i børnehaven bliver sendt med hjem denne uge. 

 

Personalet skolen: Der er mange ting der skal tages stilling til i forhold til corona, hvad må vi, hvad kan vi. Men i 

bund og grund en god start på skoleåret.  

Personalet dagtilbuddet: Vi arbejder med høst for tiden, ud at se på marker, laver mad osv. Der er optimisme blandt 

personalet.  

Økonomi: Det ser godt ud. Vi kommer ud med overskud, men mindre end sidste år.  

 

7. Den gode historie 19.45 – 19.55 (Alle) 

Referat: Alle er kommet godt i gang efter sommerferien trods corona og bestyrelsen er blevet 

konstitueret.  

Alt personale har haft et kursus vedr. indskolingen, som var rigtig godt. 

 

EVT. 

 

Punkter til næste møde: 

- Forretningsordenen gennemgåes 

- Instruktion i teams 

- Der tages portrætbillede af bestyrelsen 

- Præsentationsrunde 

 


